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Zápis 
 

z 2. jednání Rady hlavního města Prahy, které se konalo v pondělí  
dne 14. ledna 2019 od 10:00 hodin v zasedací síni Rady HMP 

 
 
Předsedající:  primátor hl. m. Prahy MUDr. Zdeněk Hřib  
Přítomni:   členové Rady HMP (příloha č. 1 originálu zápisu) 
Přizvaní hosté: (příloha č. 2 a 3 originálu zápisu) 
Omluveni:   radní Chabr 
Ověřovatelé:  doc. Ing. arch. Petr Hlaváček  
                Adam Zábranský 
    
Zapisovatelka: Daniela Krausová 
 
 
 2. jednání Rady hlavního města Prahy zahájil v 10:10 hodin primátor hl. m. 
Prahy MUDr. Zdeněk Hřib. 
 
1. Organizační záležitosti 
(10:11 – 10:20) 
 
 
Schválení zápisu z 1. jednání Rady HMP ze dne 7. 1. 2019 
 Zápis včetně usnesení byl schválen beze změny. 
 (pro hlasovalo 10, nepřítomen 1 – radní Chabr) 
  
 
Materiály dodatečně zařazené do operativního rozhodování Rady HMP 
 
k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů MHMP RFD-SK v kapitole 03 Doprava v roce 
2019 

- náměstek primátora Scheinherr  
- TISK R-32019 
- zařazeno jako bod č. 7 ORR  

 
Primátor hl. m. Prahy nechal hlasovat o dodatečném zařazení materiálu R-32019 do 
operativního rozhodování Rady HMP – pro hlasovalo 10, nepřítomen 1- radní Chabr – 
schváleno.   
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Materiály přeřazené z operativního rozhodování do projednání Rady HMP  
 
Radní JUDr. Hana Kordová Marvanová navrhla přeřazení materiálu R-31799 
z operativního rozhodování do projednání Rady HMP.  
 
ke Zprávě o výsledcích kontrolních činností zabezpečovaných odborem kontrolních činností 
MHMP za období od  28.11.2018 do 4.12.2018 

- Ing. Ondráčková  
- TISK R-31799 
- zařazeno jako bod č. 10 

 
Primátor hl. m. Prahy nechal hlasovat o přeřazení materiálu R-31799 – pro hlasovalo 10, 
nepřítomen 1 - radní Chabr – schváleno.  
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Schválení programu 2. jednání Rady HMP  
 Program 2. jednání Rady HMP byl s výše uvedenými úpravami schválen. 
 (pro hlasovalo 10, nepřítomen 1 - radní Chabr) 
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2.  primátor hl. m. Prahy  

 
ke schválení projektů v rámci 42. výzvy Operačního programu Praha - pól růstu ČR 
 
TISK R-31933 Doba projednávání:  10:21 – 10:23 

PŘIZVANÍ: Ing. Andrle – pověřen řízením odboru 
FON MHMP  
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  10  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN: 1  
                                                                                      radní Chabr  

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 16 

  
 Předložený materiál uvedl podrobně předkladatel – primátor hl. m. Prahy.  
 Na dotaz náměstka primátora Hlubučka ohledně doby trvání projektu, 
odpovídal Ing. Andrle. 
 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
 
 
 
 

3.  primátor hl. m. Prahy  

 
k návrhu na schválení členského příspěvku hl. m. Prahy ve Svazu měst a obcí ČR a k 
revokaci usnesení Rady hl. m. Prahy č. 2967 ze dne 27.11.2018 k návrhu zástupců hl. m. 
Prahy do odborných orgánů Rady Asociace krajů ČR a k pověření zastupování hl. m. Prahy 
v orgánech Svazu měst a obcí ČR ve volebním období 2018 - 2022 
 
TISK R-31775 Doba projednávání:  10:24 – 10:25 

PŘIZVANÍ: --- 

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  10  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN: 1  
                                                                                      radní Chabr  
PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 17 

  
 S předloženým materiálem Radu HMP seznámil předkladatel – primátor hl. 
m. Prahy.  
 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
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4.  náměstek primátora Scheinherr  
 
k realizaci projektů z OPD 
 
TISK R-31946 Doba projednávání:  10:26 – 10:28 

PŘIZVANÍ: Ing. Dobrovský – ředitel odboru PRI 
MHMP 

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  10  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN: 1  
                                                                                      radní Chabr  

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 18 

  
 Předložený materiál uvedl předkladatel – náměstek primátora Scheinherr a 
navrhl úpravu návrhu usnesení tak, že se vypouští bod IV. Rada HMP schvaluje a dále se 
vypouští bod V.2.2. týkající se příkazních smluv s tím, že tyto záležitosti budou Radou 
HMP řešeny samostatně. 
 
 Navržené usnesení bylo s úpravami schváleno.  
 
 
 
 
 
 

5.  náměstek primátora Scheinherr  
 
k návrhu na vstup do sítě Měst a regionů pro cyklisty pod Evropskou Cyklistickou Federací 
 
TISK R-28293 Doba projednávání:  10:29 – 10:30 

PŘIZVANÍ: Ing. Šustr – pověřen řízením odboru 
RFD MHMP  
                                                                                      Mgr. Mach – RFD MHMP  

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  10  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN: 1  
                                                                                      radní Chabr  
PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 19 

  
 S předloženým materiálem Radu HMP seznámil předkladatel – náměstek 
primátora Scheinherr.  
 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
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6.  náměstek primátora Scheinherr  
 
ke spolupráci hlavního města Prahy se státní organizací Správa železniční dopravní cesty 
na zřízení 4. nástupiště v železniční stanici Praha-Vršovice a zřízení linky S61 
 

TISK R-31759 Doba projednávání:  10:31 – 10:32 
PŘIZVANÍ: Ing. Šustr – pověřen řízením odboru 
RFD MHMP 
                                                                                      Ing. et Ing. Tomčík – ředitel ROPID  
                                                                                      Mgr. Mach – RFD MHMP  
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  10  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN: 1  
                                                                                      radní Chabr  

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 20 

  
 Předložený materiál uvedl předkladatel – náměstek primátora Scheinherr.  
  
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
 
 
 
 

7.  náměstek primátora Scheinherr  
 
k prodloužení provozu opatření Pokuta za půlku v rámci kampaně Nejedeš načerno? na 
dobu neurčitou 
 

TISK R-31944 Doba projednávání:  10:33 – 10:34 
PŘIZVANÍ: Ing. Šustr – pověřen řízením odboru 
RFD MHMP 
                                                                                      Ing. et Ing. Tomčík – ředitel ROPID  
                                                                                      Mgr. Mach – RFD MHMP 
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  10  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN: 1  
                                                                                      radní Chabr  

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 21 
  
 S předloženým materiálem Radu HMP seznámil předkladatel – náměstek 
primátora Scheinherr.  
 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
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8.  radní JUDr. Hana Kordová Marvanová 
 
k návrhu na zmírnění následků způsobených pádem lávky v Tróji 
 
TISK R-31979 Doba projednávání:  10:35 – 10:42 

PŘIZVANÍ: Ing. Šustr – pověřen řízením odboru 
RFD MHMP  

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN: 2  
                                                                                      radní Třeštíková 
                                                                                      radní Chabr  
PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 22 

  
 Předložený materiál uvedla podrobně předkladatelka – radní JUDr. Hana 
Kordová Marvanová a navrhla úpravu návrhu usnesení tak, že dochází k upřesnění 
formulace textace v rámci bodu I.  
 Na dotaz primátora ohledně náhrady škody, odpovídala předkladatelka – 
radní JUDr. Hana Kordová Marvanová.  
 K předloženému materiálu se vyjádřil náměstek primátora Scheinherr.  
 
 Navržené usnesení bylo s úpravou schváleno.  
 
 
 

 
 
 

9.  pověřená ředitelka MHMP 
 
k návrhu na vyřízení podání adresovaných Radě hl.m. Prahy  

TISK R-32041 Doba projednávání:  10:43 – 10:44 

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  10  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN: 1  
                                                                                      radní Chabr 

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 23 

  
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
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10.  Ing. Ondráčková – ředitelka OKC MHMP   
 
ke Zprávě o výsledcích kontrolních činností zabezpečovaných odborem kontrolních 
činností MHMP za období od  28.11.2018 do 4.12.2018 
 

TISK R-31799 Doba projednávání:  10:45 – 10:53 
PŘIZVANÍ: --- 

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 1 
  NEPŘÍTOMEN: 1  
                                                                                      radní Chabr  

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 24 

  
 S předloženým materiálem Radu HMP seznámila podrobně předkladatelka – 
Ing. Ondráčková.  
 K předloženému materiálu se vyjádřila radní JUDr. Hana Kordová Marvanová 
a poukázala na absenci nápravných opatření.  
 Dále se k materiálu vyjádřili JUDr. Janderová – ředitelka Výboru kontrolního 
ZHMP, náměstek primátora Hlubuček, pověřená ředitelka MHMP Ing. Javornická,       
JUDr. Mařík – ředitel OVO MHMP. Vysvětleno bylo, že mechanismy přijímání nápravných 
opatření a kontrola jejich plnění jsou zahrnuty v právních a interních normách 
upravujících celý proces kontrolních činností. 
 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
 
 
 
Bod č. 11 
Operativní rozhodování Rady HMP 
body č. 1 až č. 7 schváleného programu 
(10:54 – 10:55) 
Schválení následujících materiálů zařazených do operativního projednávání Rady HMP 
proběhlo jedním souhrnným hlasováním, před kterým členové Rady HMP dostali 
možnost vznést námitky a připomínky ke konkrétním tiskům, resp. jim bylo umožněno 
požádat o ústní projednání či stažení jakéhokoliv tisku z programu jednání. 
(pro hlasovalo 10, nepřítomen 1 - radní Chabr) 
 
1. k návrhu OCP MHMP na uzavření nájemní smlouvy na dobu určitou na pronájem tržního 
místa č. 1092 na část pozemku ve vlastnictví HMP, svěřeného do správy OCP MHMP 

 náměstek primátora Hlubuček  
 TISK R-31861 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 25 
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2. k návrhu OCP MHMP na uzavření nájemní smlouvy na dobu určitou na pronájem tržního 
místa č. 1093 u Petřínské rozhledny, na část pozemku ve vlastnictví HMP svěřeného do 
správy OCP MHMP 

 náměstek primátora Hlubuček  
 TISK R-31859 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 26 
 
3. k návrhu OCP MHMP vyhovět žádosti žadatele společnosti BRC Europe s.r.o., IČO 
05578710, o snížení sazby nájemného o 50% 

 náměstek primátora Hlubuček  
 TISK R-31294 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 27 
 
4. k návrhu OCP MHMP na uzavření Smlouvy o realizaci překládky sítě elektronických 
komunikací se společností Česká telekomunikační infrastruktura a.s. 

 náměstek primátora Hlubuček 
 TISK R-31639 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 28 
 
5. k návrhu na uzavření smlouvy o finanční spoluúčasti na organizaci Her IX. letní 
olympiády dětí a mládeže ČR 2019 v Libereckém kraji 

 radní Šimral  
 TISK R-31666 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 29 
 
6. k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou účelových neinvestičních dotací 
Integračnímu centru Praha o.p.s. na zajištění bazálního chodu organizace v r. 2019 a na 
realizaci projektu "Interkulturní pracovníci - služby ve veřejných institucích 2019" 

 radní Třeštíková  
 TISK R-31820 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 30 
 
7. k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů MHMP RFD-SK v kapitole 03 Doprava 
v roce 2019 

 náměstek primátora Scheinherr   
 TISK R-32019 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 31 
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12.  primátor hl. m. Prahy  
 
k návrhu programu jednání 3. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy dne 24. 1. 2019 
 
TISK R-31996 Doba projednávání:  10:56 – 10:57 

PŘIZVANÍ: ---  
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  10  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN: 1  
                                                                                      radní Chabr  

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 32 

  
 Předložený materiál uvedl předkladatel – primátor hl. m. Prahy.  
 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Bod č. 13 
Dotazy, iniciativní návrhy členů Rady HMP, různé 
10:58-10:59 
V rámci bodu „Dotazy, iniciativní návrhy členů Rady HMP, různé“ mají radní možnost 
formou usnesení Rady HMP operativně řešit naléhavé a zvlášť významné úkoly 
související se záležitostmi, které považují za zásadní či urgentní. 
 
 

- V rámci bodu „Různé“ primátor hl. m. Prahy informoval Radu HMP o změně ve 
funkci předsedy politického klubu ZHMP Piráti, kde Adama Zábranského 
nahrazuje Bc. Michaela Krausová.  
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Prostřednictvím kolovadla byla Rada HMP seznámena: 
 

1. s odpovědí náměstka primátora Hlaváčka na interpelaci zastupitele Ing. Brože při 
jednání ZHMP dne 13. 12. 2018 týkající se zdroje pitné vody  

2. s podáním spolku „Za lepší Barrandov“ adresované Radě HMP týkající se pronájmu 
pozemků  

3. s odpovědí radního Šimrala na podání ********** týkající se havárie vodovodního 
řadu  

4. s odpovědí radního Zábranského na podání ********* týkající se pronájmu honitby 
v Horních Počernicích  

5. s přehledem přijatých usnesení Vlády ČR č. 801-876/2018 vypracovaného odborem 
LEG MHMP  

6. s podáním ********** týkajícího odboru SCZ MHMP  
7. s podáním společnosti VERITAS – historická společnost pro aktualizaci odkazu 

české reformace z.s. adresované členům ZHMP týkající se Mariánského sloupu na 
Staroměstském náměstí  

8. s podáním ************ adresované členům ZHMP týkající se Mariánského sloupu na 
Staroměstském náměstí  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
K informaci členové Rady HMP obdrželi: 
 
Zpráva představenstva společnosti Obecní dům a.s. o své činnosti k 4.Q. 2018 na základě 
usnesení Rady HMP č. 2321 ze dne 24.9.2015 

 radní Třeštíková  
 TISK R-31962 
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2. jednání Rady hlavního města Prahy zakončil primátor hl. m. Prahy 
MUDr. Zdeněk Hřib v 11:00 hodin. 

 
      

 Přijatá usnesení Rady HMP č. 16 až č. 32 jsou součástí tohoto zápisu.  
 
 
 
 
 
 

MUDr. Zdeněk Hřib v. r. 
primátor hl. m. Prahy 

 
 
 
 
 

doc. Ing. arch. Petr Hlaváček v. r.  
1. náměstek primátora hl. m. Prahy 

 
 
 
 
 
 
 
Zapisovatelka: Ověřovatelé: 
Mgr. Daniela Krausová, DiS.      
 
   
 
   
 
  doc. Ing. arch. Petr Hlaváček v. r. 
  náměstek primátora hl. m. Prahy 
                                           
 
 
 
 
  Adam Zábranský v. r.  
  radní hl. m. Prahy  
 
   
                                                                                                     
                                                                                                     
                                                                                                     


